

家訊 – September 28, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 希伯來書 10:1-25
信息: 被成聖的人

九月禱告指南: 基督的再來

第四週 (9/24-9/30): 基督再來為與我們永遠同在

¹⁶ 因為主必親自從天降臨, 有呼叫的聲音和天使長的聲音, 又有神的號吹響, 那在基督裡死了的人必先復活, ¹⁷ 以後我們這活著還存留的人必和他們一同被提到雲裡, 在空中與主相遇; 這樣, 我們就要和主永遠同在。

帖撒羅尼迦前書 4:16-17

本週團契聚會時間

10/1: 週三禱告會 7:30PM
10/3: 週五學生學者職青/葡萄園 7:30PM

下週主日 (10/5@9:30AM)

講員: 李牧師
主席: 胡子民
招待: 石鳴, 王巧莉

感恩與代禱

1. 全教會退修會: 圓滿結束。感謝主藉着中文/英文講員帶來的信息, 全部的活动, 全体的团契相交, 讓大家得到鼓勵。
2. 黃培嫻姐妹在北伊拉克參加 HIS Foundation 组织的医疗短宣, 9/26 已結束, 今天回到。求主保守路途平安, 作工果效继续!

家訊

1. 受洗/會員主日(11/2, 3:30pm):
a) 若你信主未受洗, 鼓勵你遵照主的吩咐接受洗禮歸主名下。
b) 若你已在本堂聚會超過3個月, 歡迎你加入成為會員。受洗/會員報名截止日期: 10/13 (周一)。(報名表在門外桌上)。
受洗/會員班: 週五, 6-7:20PM。(10/17, 24, 31)。
2. 長青VBS (10/6-9): 在教會舉行, 時間是周一到周四早上9:30到12點。歡迎年齡在60歲及以上的長者報名參加。報名表在門外桌上, 請填表。主題: 養生養心。
3. 運動之夜: 由於場館問題, 將改於星期六 (10/11) 晚上在 CCA 體育館。地址: 39 Academy St, Williamsville, NY 14221)。請注意: 7-7:30 專為兒童和青少年開放。成人 7:30-9:30PM

BCCC Family News - September 28, 2025

Weekly Meetings

Wed 10/1 - Prayer meeting 7:30PM
Fri 10/3 - 7:30PM Fellowships at church
Livingstones with social
Sun 10/5 - Separate Sunday Service 9:30AM
Youth and Adult Sunday School 11:15AM

Sermon

Faithful Until Death
2 Timothy 4:6-8

Weekly Announcements

- Friday Livingstones fellowship on 10/3 will be a social, please contact Ann or Dan for more information
- Baptism/New Member service on 11/2. If you are interested in baptism or are already baptized and have been attending BCCC for 3 months and are interested in becoming a member please talk to Pastor Porty about baptism and new member classes. Registration deadline is 10/13.
- We are moving our church app from churchtrac to Church Center.
- Change in next Sports Night date. No Sports Night this Saturday 10/4. (Changed to 10/11)

Next Sunday 10/5

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Edwin Yau
Ushers: Wei-an Yu, Geem Oo

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC. In the Church Center App available in the app store and Google play store

 church center

Thanksgiving & Prayers

- Praise the Lord for the opportunity to fellowship with our church family at our fall retreat.
- Pray for sister Sandy Huang's medical short-term mission to north Iraq. Shed has safely returned home on 9/26. May God continue the work in northern Iraq.

September Prayer Guide: The Return of Christ

Week 9/24 - 9/30: He Will Return to be with Us Forever

¹⁶ For the Lord himself will descend from heaven with a cry of command, with the voice of an archangel, and with the sound of the trumpet of God. And the dead in Christ will rise first. ¹⁷ Then we who are alive, who are left, will be caught up together with them in the clouds to meet the Lord in the air, and so we will always be with the Lord.

1 Thessalonians 4:16-17